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Geachte raad- en commissieleden,

In de vergadering van de adviescommissie Ruimte van 9 mei 2019 heeft wethouder J. van
Orsouw toegezegd (toezegging 19-036) te reageren op de brief van het Centrummanagement
Oss (CMO) over de samenwerking met de gemeente. Hieronder geef het college haar reactie,
die is afgestemd met de voorzitter van het CMO, dhr. Van Loon.

Dialoog gezocht met het Centrummanagement Oss
Op maandag 3 juni 2019 heeft een delegatie van het college (de wethouders Van Orsouw,
Kessel en Den Brok en de gemeentesecretaris) gesproken met het bestuur van
Centrummanagement Oss (CMO). Ook eerder al is er contact geweest tussen respectievelijk
de voorzitter CMO en de burgemeester en tussen de centrummanager en de
gemeentesecretaris.

Zoals u merkt is er door het college voor gekozen om in dialoog te reageren op de inhoud van
de brief van het CMO. We willen en gaan deze dialoog met hen graag vervolgen, in plaats van
schriftelijk over en weer te communiceren,

Oss verdient een bruisend centrum
In de gevoerde gesprekken geven zowel het CMO als wij aan te beseffen dat een stad als Oss
een bruisend centrum nodig heeft, dat wordt bezocht door de inwoners uit de eigen gemeente
en door bezoekers uit de regio om ons heen. Een levendig centrum vraagt blijvende aandacht
en inspanningen van alle partijen; vastgoedeigenaren, ondernemers, bezoekers, bewoners en
de gemeente. Het CMO is hierbij een belangrijke partner, die veel activiteiten organiseert en
mogelijk maakt.
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Centrummanagement en college kijken vooruit
Wij hebben naar elkaar toe uitgesproken dat wij vooral vooruit willen kijken. Wij streven er
naar dat de goede samenwerking uit het verleden, ook de komende jaren blijft bestaan. Want
om het Osse centrum weer bruisend te krijgen is samenwerking tussen veel partijen nodig, in
het bijzonder de structurele samenwerking tussen cMo en de gemeente oss.

Verschil van inzicht over de zaterdagsmarkt
Het cMo heeft een bezwaar ingediend tegen ons besluit van 7 mei 2019 om de
zaterdagsmarkt voorlopig op de Heuvel te laten staan, Dat respecteren wij en wij wachten die
uitkomst van de bezwaarprocedure af. Naar het CMO toe hebben wij al wel aangegeven dat
wij, in een raadsvoorstel aan u vragen om ons besluit te ondersteunen. De motivering die
heeft geleid tot ons besluit, is in het voorstel opgenomen.
Het bestuur van het CMO hecht er aan dat de uitspraak van de bezwaarcommissie wordt
afgewacht, voordat de behandeling van dit raadsvoorstel plaatsvindt. Wij gaan hier in mee en
verzoeken u daarom de behandeling van het raadsvoorstel'Wijziging Marktregeling i.v.m.
zaterdagmarkt Heuvel, Kern Oss'(agendapunt 5.11.a van de Adviescommissie Sociaal van 13
juni 23019) uit te stellen tot de gemeenteraad van september 2019. Onze inschatting is dat
op dat moment de uitspraak van de bezwaarcommissie beschikbaar is.

Wij ga van uit u vo nde te hebben geïnformeerd en dat aan de toezegging van 9 mei
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De burgemeester,
Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans


